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Onzichtbaar voor de mens, maar desalniettemin zeer 
reëel: straling! De laatste decennia zijn de kunstmatige 
stralingsbronnen wereldwijd, maar zeker ook in het 
dichtbevolkte Nederland, explosief toegenomen. Wat betekent 
dat voor onze gezondheid? En kunnen we onszelf beschermen 
tegen de negatieve effecten ervan? Theo Hooijer (62) ziet 
als woonbioloog nét even wat meer dan anderen: “Naast dat 
mensen ziek kunnen worden van elektriciteit, zendmaststraling 
en aardse energiebanen en wateraders, voel ik ook onverwerkte 
emoties aan, zie ik overleden dierbaren en zogenaamde portals 
tussen deze en andere realiteiten.”

TEKST: NIELS BRUMMELMAN

‘Theo wordt boer’, zo luidde de mantra vroeger in huize Hooijer. Vader was immers ook boer 
en Theo’s tweelingbroer was voor de technische kant van het boerenbedrijf voorbestemd. Op 
zijn 23e is het al zover. Hoewel het hard werken is, geniet Theo, zeker de eerste jaren, van zijn 
‘boer-zijn’. Naarmate de overheidsbemoeienis toeneemt, daalt zijn arbeidsvreugde echter: 
“Er kwamen steeds meer eisen en regeltjes. En om de stallen opnieuw uit te breiden, dat 
zag ik niet zitten. Dan kwam ik misschien nooit meer buiten en moesten die biggetjes in nóg 
kleinere hokjes. ‘Is dit wel wat ik wil?’, zo vroeg ik me steeds vaker af.” Theo hakt de knoop 
door en besluit zijn bedrijf van de hand te doen. De consternatie binnen de familie is groot: 
“Het boerenleven stond centraal bij ons, bijna iedereen was agrariër. Dus toen ik die traditie 
doorbrak, wat echt ongekend was, dacht men daadwerkelijk dat ik overspannen moest zijn.”

De cirkel rond
Met de boerderij in de verkoop moet Theo samen met zijn gezin op zoek naar een ander 
(t)huis. Het is tijdens deze zoektocht dat hij in aanraking komt met de wetenschap van de 
woonbiologie: “Bij een woning die we bezichtigden, hing een magneet aan de muur. Het 
voorwerp intrigeerde me en dus vroeg ik de vrouw des huizes wat het daar deed. Ze vertel-
de me dat haar man ziek was en haar zoon onhandelbaar, maar dat ze haar woning had 
laten harmoniseren en dat het nu veel beter ging allemaal. Ik werd warm vanbinnen en mijn 
hart maakte een vreugdesprongetje. Nooit eerder was ik met deze thematiek in aanraking 
gekomen, mijn leven speelde zich af tussen kroeg, kerk en werk. Maar nu wist ik zeker: dít is 
wat ik ga doen met mijn leven.” Er gaat een wereld open voor Theo, die spoedig begint met 
een cursus in het gebruik van de Lecher-antenne: “Thijs Tjaden, inmiddels een goede vriend 
van me, heeft mijn woning destijds ontstoord. Na afloop lag ik een week plat. Niet ziek of zo, 
maar ik kon ook niks. Plots realiseerde ik me dat ik jarenlang op een zwaar verstoorde plek 
gewoond had: pal naast een zendmast! Mijn lichaam had daardoor zo lang onder spanning 
geleefd, dat er nu heel wat te ontgiften en te regenereren viel. Maar na die week waren 
mijn schouderklachten, waar ik al tijden mee rondliep, wel als sneeuw voor de zon verdwe-
nen!” Tegenwoordig geeft Theo zelf les aan het instituut waar hij ooit zijn eigen opleiding 
tot woonbioloog begon: de Healthcare Academy Den Hoek. De cirkel is wat dat betreft rond. 
Theo: “Eerst leerde ik er werken met de Lecher-antenne. Dat is een technische wichelroede 
die de verschillende soorten straling lokaliseert en meet. Eigenlijk is het een verlengde van 
het werkelijke instrument: het lichaam. Ik zeg vaak: als je lichaam het niet weet, kun je het 
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ook niet meten. De Lecher maakt de wijsheid van het 
lichaam slechts meetbaar en manifest. Het is een techni-
sche vertaling daarvan. In principe heb je bij dit werk geen 
meter nodig. Zo heb ik de vierjarige opleiding tot Eco-the-
rapeut bij Hans Andeweg (nu Center for ECOintention, red.) 
gevolgd en daar gebruik je slechts je handen en een pen-
del. Maar zo’n meter is wel ideaal: je kunt heel specifiek 
bepalen wat je wilt weten en dat dan ook lokaliseren.”

Deken van ellende
Theo geeft aan tegenwoordig in een handomdraai bij 
binnenkomst in een woning te kunnen voelen wat er 
energetisch scheef zit. Dat is een kwestie van veel trai-
ning geweest en het opbouwen van vertrouwen. Theo: 
“Je programmeert je lichaam als het ware, maakt er 
afspraken mee. Zo van: ‘Dit is een waterader en dit een 
breuklijn’. Buiten dergelijke belastingen zie ik nog veel 
meer: onverwerkte emoties, dolende entiteiten en astrale 
poorten. Een woonbioloog zoals ik kan niet zonder zijn 
beschermengelen, want de energieën die je tegenkomt 
zijn op z’n zachtst gezegd lang niet altijd prettig. Maar 
ik bied wél een totaalplaatje. Zowel kunstmatige straling 
als geologische en astrale belasting detecteer en harmo-
niseer ik.” Ondertussen zit Theo alweer twee decennia in 
het vak. Hij heeft de energetische belasting voor mens, 
dier en natuur in die tijd fors zien toenemen: “Neem nu de 
wateraders. Die veroorzaakten altijd al klachten, maar de 
belasting ervan is toegenomen omdat de zendmasten ze 
nog eens extra aanstralen. En vergis je niet: Nederland is 
één van de dichtst ‘bemaste’ landen van de wereld. Overal 

is er straling, je kunt immers tegenwoordig overal in ons 
land mobiel bellen. Die deken van fijnstoffelijke ellende 
hangt, ook al is deze bijna niet te meten, over Nederland 
heen. En nou hebben hier, in tegenstelling tot in andere 
landen, de providers ook nog eens allemaal een eigen 
dekentje ofwel frequentie. Dat maakt de belasting in po-
tentie nog zwaarder. Waarbij ik wel wil aantekenen dat de 
één er veel meer last van heeft dan de ander. Er zijn echt 
schrijnende gevallen van elektrostress, van mensen die 
eraan kapotgaan. Als er veel en veel meer van dat soort 
mensen waren, dan zag de wereld er heel anders uit. Dan 
liepen we niet massaal met die mobieltjes rond en hadden 
zendmasten geen bestaansrecht meer. En dat terwijl het 
best op een gezonde manier kan. Er hoeft niet van ziek-
makende frequenties gebruik gemaakt te worden. Dat is 
een keuze die gemaakt is. Naar de redenen daarvan blijft 
het gissen. Maar dat het bewust gebeurt, is wel zeker.”

Het gevaar van switchen
Natuurlijk zijn mensen minder gevoelig voor prikkels van 
buitenaf als zij zelf goed in hun vel zitten, stevig ge-
aard zijn en luisteren naar de signalen van hun lichaam. 
Theo: “Ik kan ontstoren en harmoniseren wat ik wil, maar 
wanneer mensen hun gedrag en/of leefomgeving niet 
aanpassen indien dat nodig is, dan komen dezelfde of 
vergelijkbare problemen binnen de kortste keren keihard 
terug. Ik vraag me dan ook altijd af, en meet dat ook, 
welke rol mensen zélf spelen. Het is immers: zo binnen, 
zo buiten. Als jij met een donderwolk boven je hoofd een 
ruimte betreedt, zal dat de energie aldaar in elk geval 
géén goed doen. En laten we wel wezen: we kopen zélf al 
die iPhones, om over een ander uiterst schadelijk product, 
de Smartwatch, nog maar te zwijgen. Blijkbaar zijn we 
zo gebrainwasht, dat we daadwerkelijk geloven dat al 
die apparatuur nodig is om met elkaar te kunnen com-
municeren.” Hoe we het ook wenden of keren en wat onze 
mening daar ook over is: straling(soverlast) is óók business. 
Het verklaart deels de recente tsunami aan energetische 
bollen, piramides, orgonites, torens en wat al niet meer. 
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Theo begrijpt het, maar heeft ook zijn bedenkingen: “Als 
er iets niet helemaal klopt aan zo’n apparaat, dan komt je 
thymus, de verbinding tussen lichaam en geest, onder druk 
te staan. Die staat sowieso in deze wereld vol geziene en 
ongeziene belasting al onder druk. We gaan zogezegd 
allemaal uit ons dak, de aarding of gronding is er immers 
niet. Zo’n apparaat kan je dan nét dat laatste zetje geven, 
waardoor een dergelijke situatie, die leidt tot sluiting van 
de wortel- en kruinchakra, permanent wordt. Je bent dan 
als het ware geswitcht en ervaart slechte en ongezonde 
zaken juist als positief. Op den duur kan dat grote schade 
aan je gesteldheid veroorzaken. Je bent jezelf niet meer 
en je verbinding met hemel en aarde is weg. Switchen 
kan aangetoond worden door bijvoorbeeld de schouder/
arm-methode toe te passen. Wanneer je jouw naam 
noemt, word je normaal gesproken sterker. Word je echter 
zwakker als je je naam noemt, dan is de kans groot dat je 
geswitcht bent. Het lichaam reageert dus precies verkeerd 
om! Beter dan verhelpen, is natuurlijk voorkomen. De enige 
lakmoesproef na de aanschaf van energetische producten 
is: voelt het na veertien dagen in huis rustig? In het begin 
mag de verandering best goed merkbaar zijn, maar het 
moet geen warm bad blijven. Taart eten gaat op den duur 
ook vervelen en ongezond worden.”

Poorten & entiteiten
Heel basaal gesteld, zijn er twee manieren om energeti-
sche belasting aan te pakken: door ofwel te harmoniseren, 
dat wil zeggen: het ‘liedje’ dat gespeeld wordt te veran-
deren door de frequentie te beïnvloeden, ofwel het geluid 
van het liedje aan te passen door af te schermen middels 
bijvoorbeeld speciale gordijnen en/of afschermverf. Ook 
op grotere schaal kan belasting echter aangepakt worden. 
Theo: “Juist de laatste tijd harmoniseer ik steeds vaker 
percelen. Bijvoorbeeld waar paarden gehuisvest worden, 
maar het kan ook om fabrieken en bedrijventerreinen 
gaan. Maar de meeste van mijn klanten zijn particulie-
ren. Zij komen bij mij terecht omdat ze al langere tijd niet 
lekker in hun vel zitten, therapieresistent zijn of in hun huis 
dingen voelen, horen en zien die niet kloppen.” Over woon-
biologie is de laatste jaren al heel veel gezegd en geschre-
ven. Maar het unieke van Theo’s werkwijze is de geestelijke 
component ervan. De entiteiten, die hij “bijna overal” zegt 

tegen te komen. De poorten, ook: “Vaak worden die poor-
ten, de scheurtjes en lekjes tussen de dimensies, over het 
hoofd gezien. Dan heeft er al een huisreiniging plaatsge-
vonden of is er al een woonbioloog langs geweest, maar is 
het desalniettemin dweilen met de kraan open. Dan kun je 
nog zoveel zielen naar het licht gebracht hebben, binnen 
tien minuten staan de volgenden weer klaar. Voor het slui-
ten van zo’n poort gebruik ik, in combinatie met bijvoor-
beeld een driekoningen preparaat, meestal wat tekens 
van de Egyptenaar Ibrahim Karim. Deze lijken een beetje 
op Reiki-symbolen, behalve dat ze in plaats van geheim 
voor iedereen toegankelijk en dus te gebruiken zijn.” 

Voor Theo is zijn werk een constante bron van voldoening 
en zingeving. Hij vindt het mooi en af en toe zelfs ontroe-
rend om te zien hoe mensen, die soms zonder dat ze het 
zelf in de gaten hebben uitermate lang en zwaar door 
allerhande belasting onder druk hebben gestaan, zich 
na een ontstoring bevrijd kunnen voelen: “Ik kom weleens 
bij mensen thuis waarvan slechts één gezinslid ‘overlast’ 
ervaart en de partner er zeer sceptisch tegenover staat. 
Maar als ik dan even later van de plek terugkom waar ik 
mijn werk gedaan heb, dan gebeurt het niet zelden dat 
juist deze ‘scepticus’ snikkend op de bank zit omdat hij of 
zij een enorme verlichting ervaart. Een stukje ziel dat ooit 
verloren is geweest, is teruggebracht… Dat heb ik dan niet 
alleen gedaan, hè? Er is altijd geestelijke hulp, echter de 
mens is de katalysator of facilitator.” •

Alles over Theo Hooijer en zijn werk als woonbioloog: www.hooijerwoonbiologie.nl 
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